

# 价值工程

# 目 录

2016年1月下旬刊(总第407期/第35卷)  
1982年创刊 2016年1月28日出版

中国商界文联 会刊  
中国技术经济研究会价值工程专业委员会  
中国高等教育学会价值工程分会

封面刊名题字: 袁宝华

## 主管单位:

河北省科学技术协会

## 主办单位:

河北省技术经济管理现代化研究会

名誉总编: 郜明信

总 编: 高志彪

总 编 室: 师瑞

电 话: 0311-87024742

编辑部: 马慧霞

刘英禄

电 话: 0311-83020178

0311-83036626

传 真: 0311-87024742

投稿邮箱: vezzsbjb@163.com

网 址: www.vezzs.com

责任编辑: 高生明

封面设计: 王金军

版面设计: 韩宇红 杨丽

国内统一连续出版物号: CN 13-1085/N

国际标准连续出版物号: ISSN 1006-4311

国内邮发代号: 18-2

国内订阅: 全国各地邮局

国内发行: 河北省报刊发行局

国外发行: 中国国际图书贸易总公司

广告经营许可证: (石市) 1301024D00032

印 刷: 廊坊市长岭印刷厂

编辑出版单位: 价值工程杂志社

社 址: 石家庄市槐安西路 88 号卓达  
物业楼 A501 室

邮 编: 050091

国内定价: 30.00 元人民币

海外定价: 30.00 美元

## \* 价值管理 \*

- 人格测验在人事选拔中的应用 ..... 王靖华(1)
- 建筑业农民工劳动合同签订率影响因素分析 ..... 张建设 等(5)
- 我国出境人群的境外旅游行为特征研究 ..... 陈秀娟 等(9)
- 基于因子分析的天津市居民垃圾分类影响因素研究 ..... 娄敏 等(12)
- 大型商业地产项目成本管理的动态控制研究 ..... 李丽萍 等(15)
- 房地产企业的社会责任与发展战略的关系研究 ..... 桂芳昕(17)
- 南京长江第三大桥特许经营模式探讨 ..... 卜明(19)
- “打的难”问题的本质及其化解 ..... 刘青青(21)
- 基于 NRS-SVM 的商品住宅投资风险评价研究 ..... 岳光 等(23)
- 零缺陷理念在施工工序质量管理中的应用 ..... 冯慧 等(27)
- 计算期不同的互斥方案比选 ..... 冯俊雅(29)
- 大数据环境下电商精准营销策略研究 ..... 李晓龙 等(31)
- “一带一路”背景下云南省与东南亚国家文化融合研究 ..... 蔡妮(34)
- 土地流转对农村居民养老现状的影响分析 ..... 吴鹏跃 等(36)
- 基于 DEA 方法的云南省高技术企业创新效率的探讨 ..... 王懿睿(39)
- 历史文化村镇保护规划探讨 ..... 杨静蓉(41)
- 拦河闸工程供水管理现状及对策探讨 ..... 王艳红(43)
- 卢龙县土地整治潜力研究 ..... 单秀丽(46)
- 浅析钢铁企业的循环经济 ..... 王敏 等(48)
- 明挖地铁车站基于监测的安全性分析 ..... 丰宗明(50)
- 基于辽宁省产业集群的员工能力素质需求调查研究 ..... 孙莹(53)
- 基于事故树分析法的企业消防安全风险分析 ..... 李俊(56)
- 基于 DEMATEL 法的煤炭企业战略成本动因分析 ..... 张佳 等(59)
- 重庆市耕地后备资源分布特征研究 ..... 马世五 等(61)
- 基于灰聚类的高校双师型教师质量评价研究 ..... 崔杰(64)
- 电网营销维修应急项目费用测算分析 ..... 陆晓芬 等(66)
- 浅谈水利工程效益分析和经济评价 ..... 刘相良 等(69)
- 中小企业利用区域股权交易市场的研究 ..... 赵依妍 等(71)
- 地质勘查单位推行项目预算管理探究 ..... 韩瑞国(73)

## \* 价值链·供应链 \*

- 基于 Zigbee 自组网技术的煤矿瓦斯预警系统的设计 ..... 王道大 等(75)
- 校园网运维管理系统的分析与研究 ..... 石坚(77)
- 高密联通公司转型 O2O 销售模式的研究 ..... 郑晓龙(80)

## \* 功能载体创新 \*

- 矮塔斜拉桥结构力学行为研究与设计实践 ..... 沐云秋(83)
- 2A12 铝合金微动疲劳塑性应变分析 ..... 徐丽 等(87)
- GPR 探测技术在隧道施工中的运用 ..... 蓝志杰(90)
- 胶结强度神经网络预测模型 ..... 谢锦程 等(92)
- 昆明南市区浅层软土内聚力与各物理指标之间的相关关系分析  
..... 李晨晨 等(95)
- II 级粉煤灰在高性能混凝土中的应用探讨 ..... 宁广安(97)
- 基于 DCS 的空预器吹灰顺序控制系统改造 ..... 刘武(100)
- 锚杆施工技术在超高边坡防护工程中的应用 ..... 姜云龙 等(103)
- 超级电容在电子式电能表的应用 ..... 邢祝贺(106)
- 脱色剂预混油脂脱色工艺的研究与应用 ..... 郭国强(109)
- 福建省龙岩市某小区深基坑监测分析 ..... 沈贵平 等(111)

水工隧洞工程水泥砂浆锚杆施工质量问题剖析  
..... 郑雄伟 等(114)

基于卡尔曼滤波和增量 PID 的双向 DC-DC 变换器  
..... 秦建春 等(117)

区域自动气象站故障排查及维修基本方法 ..... 韩莹 等(120)

涡轮增压发动机燃油启动喷嘴调试 ..... 杨凯 等(122)

关于电梯空载上行制动试验制停距离的研究分析  
..... 汤啸洲 等(124)

关于冬季泵站混凝土施工质量控制分析 ..... 赵恕轲(126)

大体积混凝土裂缝及其成本控制的研究 ..... 陈和平(128)

一种多功能太阳伞的设计 ..... 许毅(131)

崔木煤矿立井井筒强行通过巨厚砾岩强含水层的技术经验浅析  
..... 王志刚(133)

漫湾电厂 AGC 的优化策略设计 ..... 盛蕊 等(135)

超声波辅助提取香菇柄多糖的工艺研究 ..... 江燕(137)

SH612B 型烘丝机冷凝水排放不畅的改进 ..... 李海根 等(140)

钢管桩承载力理论计算与现场试验结果分析 ..... 陈建涛 等(142)

旧沥青路面就地热再生技术在城市道路中的应用研究  
..... 宋金利(144)

单孔微差控制爆破在大理石矿山覆盖层剥离中的应用价值  
..... 杨再勇(146)

探究建筑工程中后浇带施工技术 ..... 徐桂圣(149)

相变材料发展在建筑节能工程中的应用 ..... 郭智伟(151)

CTCS-2 系统和 CTCS-3 系统分析优化研究 ..... 齐华(153)

大吨位钢桁梁跨越铁路营业线架设施工技术 ..... 申保鱼(156)

机库钢屋盖结构整体提升专项方案设计 ..... 李慧慧(158)

**\* 价值应用 \***

移动网络时代大学生人际关系研究 ..... 张莉靖(161)

高职学生工程实践能力提升的探索与研究 ..... 杜春宽 等(163)

关于公安院校选修课程建设的几点思考 ..... 蔡静(165)

现代职业教育体系下的应用型本科 CBE 人才培养模式探讨  
..... 武田艳 等(168)

高校大学生图书馆利用率调查 ..... 冯娜(171)

提高应用型本科学生数控技能研究 ..... 吴明明(173)

新形势下酒店的发展之路 ..... 邓芳(175)

项目教学法在《物流管理》课程中的应用 ..... 赵忠(177)

公正视域下散居式新农村集中居住地选址研究  
..... 周光权 等(180)

动物中 microRNA 及其生物发生相关蛋白的研究 ..... 周学 等(183)

光与影的交织 ..... 孙杰 等(186)

云计算优势及应用研究 ..... 卢川英(188)

应用本科人才培养模式研究 ..... 刘秀丽 等(190)

基于在线点评的高端度假酒店宾客感知服务质量研究  
..... 肖轶楠 等(192)

基于电容式传感器的玉米水分测量技术研究 ..... 张红霞 等(194)

公平敏感性的调节效应分析 ..... 张海涛 等(196)

应用技术型高校实验室开放现状及对策探讨 ..... 王文和 等(199)

网络时代背景下的校园文化建设几点思考 ..... 谢洪文(201)

会计电算化专业无纸化教学探析 ..... 王波(204)

石家庄地级城市空气质量预测预报试点研究 ..... 徐曼 等(206)

激光微多普勒目标识别研究进展 ..... 魏文哲 等(208)

协同创新创业人才培养体系的研究 ..... 周程(210)

巴蜀地区书院建筑的价值探索与保护利用 ..... 高天旭 等(213)

仿真教学在 PLC 教学中的应用研究 ..... 江波(216)

基于现代学徒制培养模式下的电子商务专业考核评价制度的研究  
..... 陆蓉 等(218)

**\* 工业工程 \***

郑州黄河湿地公园生态补水方案研究 ..... 董永立 等(220)

基于整数规划的装卸搬运设备配置数量优化研究 ..... 魏波 等(222)

精益生产方式下多能工作业疲劳状况调查研究 ..... 黄河 等(224)

**\* 质量工程 \***

2015 年江苏省流通领域节水型坐便器产品质量分析  
..... 朱永明(228)

水利工程测量管理的不足与改进措施 ..... 彭涛(232)

**\* 综合 \***

关于 3dsMAX 室内设计效果图制作的教学改革探讨  
..... 彭秀川 等(234)

游戏互动的 3D 虚拟仿真实训在职业技术教育中的应用研究  
..... 刘红兵 等(236)

以职业技能为导向的校园网络文化品牌研究 ..... 王利华(238)

三亚市大隆水库生态地质环境调查研究 ..... 李淑敏 等(240)

基于职业核心能力的转型高校人才培养模式的构建与实践  
..... 杨军 等(242)

职业院校技能大赛的发展现状及策略研究 ..... 薛迎迎(244)

价值信息网络与践行核心价值观研究 ..... 蔡东伟 等(246)

不同发行机制下投资者行为对 IPO 抑价比较实证研究  
..... 张小成 等(248)

云南省宁蒗大公山铜矿床地质特征及成因浅析  
..... 明添学 等(250)

现代机械加工新技术的课程体系研究 ..... 李春明(253)

开展现代学徒制教学基地探索与实践 ..... 徐柏权 等(255)

大数据时代高校思想政治教育实效性研究 ..... 王骏飞 等(257)

**《价值工程》杂志**

价值工程涉及技术、经济、管理等多学科,是多学科紧密结合、实施创新与优化的一门现代管理技术,而且还是一种重要的管理理念。价值工程的价值导向原则和创新本质、以及它的多学科化特性,将对科研创新、管理创新、产品创新、技术创新、组织创新产生重大影响和积极的促进作用。

《价值工程》创刊于 1982 年,是经国家新闻出版总署批准公开发行的经济综合性专业学术期刊,具有国际国内双刊号(国际刊号:ISSN 1006-4311 国内刊号:CN 13-1085/N),邮发代号:18-2。主管单位:河北省科学技术协会,主办单位:河北省技术经济管理现代化研究会。

《价值工程》是中国商界文联会刊、中国技术经济研究会价值工程专业委员会、中国高等教育学会价值工程分会会刊、中国价值工程学会会刊。《价值工程》是中国核心期刊(遴选)数据库收入期刊、中国期刊网、中国学术期刊(光盘版)全文收入期刊,中国学术期刊综合评价数据库来源期刊、万方数据——数字化期刊群入网期刊、中文科技期刊数据库收入期刊。

\* 栏目开设:

重点推荐、价值管理、价值链·供应链、功能载体创新、价值应用、工业工程、质量工程、综合等。

## Value Engineering

(VE)

Fortnightly Issue

Started in 1982

Vol.35 1.c

(Sum No.407)

Published in Jan. 28, 2016

### Inscribed:

Yuan Baohua

### Honorary Editor-in-Chief:

Gao Mingxin

### Executive Editor-in-chief:

Gao Zhibiao

### Manager:

Hebei Association for  
Science and Technology

### Sponsor:

Hebei Institute of  
Technology Economy and  
Modern Management

### Chief Editor's Department:

Shi Rui

### Editor:

Editorial Team of VE

### Publisher:

Magazine Publishing House of VE

### Address:

Room A501, Zhuoda Property  
House, No.88 Huai'an Road

Tel: (0311) 87024742

### E-mail:

vezzsbjb@163.com

### Ads.Registration:

1301024D00032

### Printed by:

Changling Printing House,Langfang

### Distributor:

Shijiazhuang Post Office

### Subscriptions:

Chinese Local Post Office

**Domestic Issue Code:** 18-2

**Domestic Single Price:**

¥30.00

**Overseas Single Price:**

\$ 30.00

**Open Publishing**

ISSN 1006-4311

CN 13-1085/N

# CONTENTS

## VALUE MANAGEMENT

- 1 Application of Personality Tests in Personnel Selection ..... WANG Jing-hua  
5 Analysis on Labor Contract Rate Factors of Construction Migrant Workers ..... ZHANG Jian-she, *et al.*  
9 Research on Behavior Characteristics of Outbound Tourists ..... CHEN Xiu-juan, *et al.*  
12 Study on Factors of Resident's Participation in Garbage Classification Based on Factor Analysis ..... LOU Min, *et al.*  
15 Dynamic Control of Large Commercial Real Estate Project Cost Management ..... LI Li-ping, *et al.*  
17 Study on the Relationship between the Corporate Social Responsibility and Development Strategies of the Real Estate Enterprise  
..... GUI Fang-xin  
19 Franchise of the Third Nanjing Yangtze River Bridge ..... BU Ming  
21 Nature and Countermeasures of "Taxi Difficulty" ..... LIU Qing-qing  
23 Research on Commodity Residential Investment Risk Evaluation Based on NRS-SVM ..... YUE Guang, *et al.*  
27 Application of Zero-Defect Concept in Quality Management of Construction Process ..... FENG Hui, *et al.*  
29 Scheme Comparison on Different Given Period Mutually Exclusive Alternatives ..... FENG Jun-ya  
31 Research on Precision Marketing Strategy for E-business in the Environment of Big Data ..... LI Xiao-long, *et al.*  
34 Cultural Integration Research between Yunnan Province and Southeast Asian Countries in the Background of One Belt and One Road  
..... CAI Ni  
36 Analysis on the Effect of Land Circulation on the Present Situation of Rural Residents Endowment ..... WU Peng-yue, *et al.*  
39 On the Innovation Efficiency of High-tech Enterprises in Yunnan Province Based on DEA Method ..... WANG Yi-rui  
41 On the Conservation Planning for Historic Cultural Towns and Villages ..... YANG Jing-rong  
43 Present Situation of Water Supply Management in Regulating Dam Engineering and Countermeasures ..... WANG Yan-hong  
46 Study of Land Reclamation Potential in Lulong County ..... SHAN Xiu-li  
48 Discussion about the Circular Economy in Iron and Steel Enterprises ..... WANG Min, *et al.*  
50 Safety Analysis of Open-cut Metro Station Based on Monitoring ..... FENG Zong-ming  
53 Investigation on Employee Competency Demand Based on Industrial Cluster in Liaoning Province ..... SUN Ying  
56 Risk Analysis of Enterprise Fire Safety Based on Fault Tree Analysis ..... LI Tan  
59 Coal Enterprise Strategic Cost Driver Analysis Based on DEMATEL Method ..... ZHANG Jia, *et al.*  
61 Research on Distribution of Farmland Reserve Resources in Chongqing ..... MA Shi-wu, *et al.*  
64 A Study on the Quality Evaluation of Instructor and Engineer in Colleges Based on Grey Clustering ..... CUI Jie  
66 Analysis on Cost Calculation of Power Grid Marketing Maintenance Emergency Projects ..... LU Xiao-fen, *et al.*  
69 Benefit Analysis and Economic Evaluation for Water Conservancy Project ..... LIU Xiang-liang, *et al.*  
71 Research on SMEs Using Regional Equity Trading Market ..... ZHAO Yi-yan, *et al.*

73 On the Implementation of Project Budget Management in Geological Exploration Organization ..... HAN Rui-guo

### VALUE CHAIN·SUPPLY CHAIN

75 Design of Coal Mine Gas Warning System Based on Zigbee Ad-hoc Networking Technology ..... WANG Dao-da,*et al.*

77 Analysis and Research on the Operation Management System of Campus Network ..... SHI Jian

80 Study on the Transformation of China Unicom O2O Sales Model of Gaomi ..... ZHENG Xiao-long

### FUNCTION CARRIER INNOVATION

83 Cable Force Optimization and Design Practice of Low Tower Cable-stayed Bridge ..... MU Yun-qiu

87 The Plastic Strain Analysis of 2A12 Aluminum Alloy Fretting Fatigue ..... XU Li,*et al.*

90 Application of GPR Detection Technology in Tunnel Construction ..... LAN Zhi-jie

92 The Neural Network Prediction Model of Cementing Strength ..... XIE Jin-cheng,*et al.*

95 The Analysis of the Correlativity between the Cohesion and Physical Parameter of the Soft Soil in the South City, Kunming,

Yunnan Province ..... LI Chen-chen,*et al.*

97 Application of II-level Coal Ash in High Performance Concrete ..... NING Guang-an

100 Reformation of the Air Pre-heater Blowing Order Control System Based on DCS ..... LIU Wu

103 Application of Anchor Construction Technology in Super High Slope Protection Engineering ..... JIANG Yun-long,*et al.*

106 Application of Super-capacitor in Electronic Watt-hour Meter ..... XING Zhu-he

109 Study and Application of Oil Decoloration Process by Premixing with Decolorising Agent ..... GUO Guo-qiang

111 Analysis of Deep Foundation Pit Monitoring of a Community in Longyan City, Fujian Province ..... SHEN Gui-ping,*et al.*

114 Analysis of the Construction Quality Problems of Cement Mortar Anchor Rod in Hydraulic Tunnel Engineering  
..... ZHENG Xiong-wei,*et al.*

117 The Bidirectional DC-DC Converter Based on Kalman Filter and Incremental PID ..... QIN Jian-chun,*et al.*

120 Basic Methods of Troubleshooting and Maintenance for Regional Automatic Weather Station ..... HAN Ying,*et al.*

122 Debugging of Turbine Engine Fuel Starting Jet ..... YANG Kai,*et al.*

124 Research on the Stopping Distance of Elevator Light Upward Brake Test ..... TANG Xiao-zhou,*et al.*

126 On Pump Station Concrete Construction Quality Control ..... ZHAO Shu-ke

128 Research on Mass Concrete Crack and Cost Control for Concrete Construction ..... CHEN He-ping

131 Design of the Multifunctional Sun Umbrella ..... XU Yi

133 Analysis on Technical Experience of the Vertical Shaft Forced through the Giant Thick Sandy Conglomerate Enriched Aquifer

in Cuimu Coal Mine ..... WANG Zhi-gang

135 Design on the Optimizing Strategies of AGC in Manwan Plant ..... SHENG Rui,*et al.*

137 On the Technology of Ultrasonic-assisted Polysaccharide Extraction of Shii-take Stipe ..... JIANG Yan

140 Improvement of the Condensate Water Discharge Difficulties of SB612B Cut-tobacco Drier ..... LI Hai-gen,*et al.*

142 Result Analysis on the Theoretical Calculation and Field Test of Steel Pipe Pile Bearing Capacity ..... CHEN Jian-tao,*et al.*

144 On the Application of the Hot-in-place Recycling Technology of Damaged Asphalt Pavement in the Urban Road ..... SONG Jin-li

146 Application Value of Haplopore Control Blasting of Shorthole in the Stripping Operation of the Marble Mine Covering Layer

..... YANG Zai-yong

149 Study on the Post-cast Strip Construction Technique in Building Construction ..... XU Gui-sheng

151 Application of the Development of Phase-change Material in Energy-saving Building Construction ..... GUO Zhi-wei

153 Analysis and Optimization of CTCS-2 System and CTCS-3 System ..... QI Hua

156 Erection Construction Technology of Large-tonnage Steel Truss Beam across the Operation Line of Railway ..... SHEN Bao-yu

158 Plan Design of the Integral Elevation of Steel Truss Roof Structure of the Hangar ..... LI Hui-hui

### VALUE APPLICATION

161 Study on Interpersonal Relationship of College Students in Mobile Network Times ..... ZHANG Li-jing

163 Study and Practice on Improving Vocational Students' Engineering Practical Ability ..... DU Chun-kuan,*et al.*

165 Thinking on the Elective Course Construction of Public Security Colleges ..... CAI Jing

168 Discussion of the CBE Personnel Training Mode in Application-oriented University under the Modern Vocational Education System

..... WU Tian-yan,*et al.*

171	Investigation on Library Utilization of College Students .....	FENG Na
173	The Study on Improving CNC Skills for Applied Undergraduate Students .....	WU Ming-ming
175	Development of the Hotel under New Situation .....	DENG Fang
177	Application of Project Teaching Method in Logistics Management Course .....	ZHAO Zhong
180	Studies on Centralized Residence of Scattered New Rural under the Justice Horizon .....	ZHOU Guang-quan, <i>et al.</i>
183	Studies on microRNA and Its Biological Related Proteins in Animals .....	ZHOU Xue, <i>et al.</i>
186	The Combination of Light and Shadow .....	SUN Jie, <i>et al.</i>
188	Research on the Advantages of Cloud Computing and Its Application .....	LU Chuan-ying
190	The Training Mode of Applicative Talent .....	LIU Xiu-li, <i>et al.</i>
192	On the Service Quality of Guests Perception of the High-end Resort Hotel Based on the Online Comment .....	XIAO Yi-nan, <i>et al.</i>
194	Study on Corn Moisture Measurement Based on Capacitive Sensor .....	ZHANG Hong-xia, <i>et al.</i>
196	The Analysis of Moderating Effect of Equity Sensitivity between Psychological Contract Violation and Organizational Cynicism .....	ZHANG Hai-tao, <i>et al.</i>
199	Current Situation of the Laboratory Opening and Its Countermeasures in Application Technology Colleges and Universities .....	WANG Wen-he, <i>et al.</i>
201	Thinking on the Intersection Construction of Network Culture in the Big Data Era .....	XIE Hong-wen
204	Analysis on the Paperless Teaching of Accounting Computerization Major .....	WANG Bo
206	Study on the Regional City Air Quality Forecast Pilot in Shijiazhuang .....	XU Man, <i>et al.</i>
208	The Research Development of Lidar Micro-doppler in Target Recognition .....	WEI Wen-zhe, <i>et al.</i>
210	On the Collaborative Cultivation System of Innovational and Enterprising Talents .....	ZHOU Cheng
213	Value Exploration and Protection Utilization of the Academy Buildings in Bashu Area .....	GAO Tian-xu, <i>et al.</i>
216	Research on the Application of Simulation Teaching in PLC Teaching .....	JIANG Bo
218	Research on the Examination and Evaluation System of E-commerce Professional Based on the Training Mode of Modern Apprenticeship System .....	LU Rong, <i>et al.</i>

## IE

220	Research on Ecological Hydrate of Zhengzhou Yellow River Wetland Park .....	DONG Yong-li, <i>et al.</i>
222	Research on Optimization for Allocated Quantity of Handling Equipment Based on Integer Programming .....	WEI Bo, <i>et al.</i>
224	Research on the Work Fatigue Conditions of Multi-functional Employees under Lean Production .....	HUANG He, <i>et al.</i>

## QUALITY ENGINEERING

228	Analysis on the Product Quality of the Water-saving Toilet in Circulation Field of Jiangsu Province in 2015 .....	ZHU Yong-ming
232	The Shortage of the Water Conservancy Engineering Measurement Management and Its Improving Measures .....	PENG Tao

## COMPREHENSION

234	On the Teaching Reform of 3dsMAX Interior Design Renderings .....	PENG Xiu-chuan, <i>et al.</i>
236	Research on the Application of 3D Virtual Simulation Training in the Vocational and Technical Education .....	LIU Hong-bing, <i>et al.</i>
238	Brand Research to Vocational Skills Oriented Campus Network Culture .....	WANG Li-hua
240	Investigation and Study on the Ecology Geology Environment of Dalong Reservoir in Sanya .....	LI Shu-min, <i>et al.</i>
242	Construction and Practice of the Transformation of Talent Training Pattern in Colleges and Universities Based on Professional Core Competencies .....	YANG Jun, <i>et al.</i>
244	Research on the Development Situation and Countermeasure of Occupational School Skills Competition .....	XUE Ying-ying
246	Value Information Network and Practice of Core Values .....	CAI Dong-wei, <i>et al.</i>
248	The Comparative Empirical Study of IPO Underpricing Base on Different Issuing Mechanism .....	ZHANG Xiao-cheng, <i>et al.</i>
250	The Geological Characteristics and Genesis Analyses of Dagongshan Copper Deposit in Ninglang, Yunnan Province .....	MING Tian-xue, <i>et al.</i>
253	Study on the Curriculum System of New Technology of Modern Machining .....	LI Chun-ming
255	Exploration and Practice of Carrying Out Modern Apprenticeship Practical Teaching Base .....	XU Bai-quan, <i>et al.</i>
257	Research on the Ideological and Political Education Effectiveness of the Colleges and Universities in the Era of Big Data .....	WANG Jun-fei, <i>et al.</i>